
 

 

  
 

 
 

 
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 

MANDAG DEN 18. JUNI 2018 KL. 17.00-19.00 
PÅ SØNDRE SKOLE 

 
 

 

 
Deltagere: 
 
Hanne Thorsager Olsen (Formand)  Lilli L. Larsen (Lærer) 
Palle Moth Jensen    Charlotte L. Christensen (Lærer)  
Helle Wolder    Niels Nygaard (Lærer MF10)  
Louise Mikkelsen    Thilde Lykke Jensen (SDR.) 
Henrik Sønderholm (Næstformand)  Karoline Nørris Søndergaard (SDR.) 
Anders Kristian Lyng    Kimberly Dechlis (MF10) 
Bjarne Nedergaard Stæhr   Torbjørn F. Ebbesen (Afdelingsleder) 
Heidi Hejlesen   Jan Stigaard (Viceskoleleder) 
    Arne Omar Sørensen (Skoleleder) 
 
Inviterede:  
 
Afbud: Thilde Lykke Jensen (SDR.), Kimberly Dechlis (MF10), Lilli L. Larsen (Lærer), Louise 
Mikkelsen, Heidi Hejlesen. 
 
Dagsordenen omfatter punkterne: 132 - 138 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

   
 

 



 

 

 
 

 
 
 

 

Dagsorden: 

 
 

1) Velkommen (Hanne) 5 minutter 
Ref.: Hanne bød velkommen. 

2) Godkendelse af referat (Hanne) 5 minutter 
Ref.: Godkendt. 

3) Skema kommende skoleår (JST) 25 minutter 
Ref.: Godkendt og bestyrelsen er orienteret om, at der kan ske ændringer efterfølgende.  

4) Evaluering af dialogmøde og skolens udvikling (OS) 25 minutter 
Deltagerne på dialogmødet fortæller lidt om arrangementet, samt hvad vi fik ud af det. 
Da fokus for mødet var kvalitetsrapporten og dermed kvalitetsudvikling af skolerne afsluttes 
punktet med, at Omar orienterer lidt om skolens fokus kommende skoleår. 
Ref.: Det var rigtig positivt, at vi havde to politikere alene. Vi fik fortalt, at det skulle være de 
rigtige data, der var i kvalitetsrapporten, når der bliver lagt så meget vægt på de forskellige 
data i rapporten. Det var en skam, at vi ikke havde kendskab til formen – det ville have været 
rart at kende formen - det kunne have betydet noget for indholdet/samtalen. Der savnes en 
mere tydelig dagsorden, hvor formen kunne ses.  
Ref.: Der er dialog/læringsdialog/samtale i morgen med forvaltningen og vores 
makkerskoler. Omar orienterede omkring indholdet for den kommende læringsdialog, 
skolens karakterniveau, det socioøkonomiske niveau, antal af test og motivation for test. 
I det pædagogiske udvalg sættes der fokus på: A: tidspres, B: Udvikling af PLF, 
(databehandling, ordforråd, motivation for skolen/karakter, den pædagogiske- og didaktiske-
taktik i forhold til elevgruppen). Der vil blive tilbudt et Cambridge Engelsk forløb - det er et 
mere elitært forløb, hvor der lægges vægt på karakteren for at kunne deltage til 
optagelsesprøven. Det er frivilligt – forløbet forgår i fritiden fra ca. kl. 15.30 og et par timer 
frem. Det er gratis for eleverne, og der er optagelsesprøve til forløbet. 

5) Skoleårets planlægning – orientering  
(JST, TE, OS) 25 minutter. 
De nye 7. klassers og 10. klassers størrelse m.m. 
Ref.: Der har været en massiv tilgang til vores kommende 8. årg. fra de andre skoler. Vi er 
ved at være fyldt op på 8. årg. Der skal pt. søges om skoleskifte ved skolechefen hver gang 
på grund af tilgangen.  
Vi er pt. med en mindre klassetildeling til vores kommende 9. årg.  Der har været en lidt 
større afgang til efterskolerne og tilgangen til årgangen har ikke opvejet afgangen.  
Kommende 7. årg. ser rigtig godt med elevantallet – der er stor søgning til 7. årg. 
Elevantallet på MF10 er pt. på 59 elever, som giver tre klasser. 
 

 



 

 

 

 

 

6) Skolens økonomi 
Ref.: Økonomien på MF10 begynder at hænge sammen med de ekstra støtte lektioner.  
Status er pt. med et lille underskud. Vi er meget obs. på den økonomiske situation.  
Personale 
Ref.: Vi skubber pt. en stilling foran. Tre stillinger er pt. som vikariater.  
Valg af digitale læremidler og andre materialer. 
Ref.: Skolen bruger ca. 275.000 kr. på digitale læremidler om året. De største IT-
undervisningsudbydere på området, som skolen har aftale med, er Clio og Gyldendal.  
Hvilke portaler der bliver indkøbt er afstemt med de forskellige fagudvalg og den endelige 
beslutning, har vi aftalt, træffes af ledelsen.  
Translokation 9 årgang og dimission 10. årgang. 
Ref.: Jan orienterede, hvordan det bliver ved 9. årg. tidsrummet er 18.30-20.30 og TE 
orienterede omkring translokation for 10. klasse. I det røde pakhus og der er fernisering af 
valgholdet for MF10 designvalghold. 
Første SKB-møde efter sommerferien 
Ref.: Første skolebestyrelsesmødet bliver mandag d. 27. aug. Kl. 17.00 - 21.00. På det 
mødet bliver de resterende møder fastsat. 
 

7) Evt. 10 minutter 
Ref.: Hanne sagde tusinde tak til alle. Fortsæt det rigtige gode samarbejde. Jeg har altid følt 
mig rigtig hjertelig velkommen.  

8) Renovering af skolegården og parkeringspladsen (OS) 25 minutter 
Vi er langt med den nye skolegård og arealet foran hovedindgangen. 
Vi går sammen ud og kigger. OS orienterer om projektet. 
Projektet skulle gerne blive færdigt i løbet af sommerferien.  
Vi forventer en officiel indvielse fredag den 24. august over middag.  
Ref.: Hobrogarden vil gerne være med.  

 

Kommende møder:  
Branding MF10 – strategi 
 


